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 Referat af  

skolebestyrelsesmødet 

torsdag den 13. december 

2018  

kl.17.15-20 i 
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Punkt nr. 1  Godkendelse af referat. 

 

Indstilling:  Godkendelse af referat af 25. september 2018. 

 

Beslutning: Referatet blev godkendt med et ønske om at ændre teksten under evt. 

- Spørgsmål til, hvordan det kan være, at man ikke har set nogle af ens børns lærere.  

Ønskes ændret til: 

- Spørgsmål til, om det kunne lade sig gøre at organisere forældremøderne på en anden 

måde, så flere af ens børns lærere var til stede. 

 

 

 

Punkt nr. 2  Godkendelse af dagsorden. 

 

Indstilling: Godkendelse af dagsorden af 13. december 2018. 

 

Beslutning: Dagsordenen blev godkendt med kommentarer til et punkt om undersøgelsen af 

forældrenes brug af Min Uddannelse og til et punkt om en forældrehenvendelse.  

 

   - 

 

 

Punkt nr. 3  Efterretning 

 

- Møder i formandsrådet 17. januar 2019 og 19. juni 2019. 

- Dialogmøde 24. april 2019. 

- Miniundersøgelsen af forældrenes brug af MinUddannelse udsendes 

med referatet. 

- Forældrehenvendelse om skolens brug af IT-udstyr(uddelt på mødet). 

- Undersøgelse af børn og unges brug af fritidstilbud (uddelt på mødet). 

 

 

 

Punkt nr. 4  Meddelelser 

 

 

Ledelsen:  

- Forsøget teknologiforståelse starter op i februar 2019 med 4. klasserne. 

- Vi har haft info-aften for kommende børnehaveklasser. Vi forventer, at få 5 

børnehaveklasser. 

- Forsøg med forskudt frikvarter. 

- Der kommer et nyhedsbrev i løbet af næste uge. 

   

               

    

                                                                                                                                                

Formanden:  

- Høringssvar omkring skolens optag af elever. Er blevet lovet, at vi næste år 

kun skal have 4 klasser. 
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- Vi er startet på proceduren med ansættelse af en ny skoleleder. 

- Der kommer en ny lov om valgfag, så vores punkt på dialogmødet faldt til 

jorden.     

 

 

Lærerne: 

- Kuldeproblemer på skolen 

- HZ var eneste deltager fra Lindevangskolen til mødet om ”En ny start for 

Folkeskolen”.    

 

 

SFO: 

- Der er gang i julegaveværkstederne. 

- Vi har tre nye praktikanter. 

- Børnene har lavet krybbespil.    

 

Klubben: 

- Julehygge i klubben. 

- Der tilgang i medlemstallet i klubben. 

- Der er tre på barsel. 

 

 

Eleverne: 

- Demokratirådet har arbejdet med skoledagens længde og toiletterne. 

- Kommer med et konkret forslag til forbedringer af toiletterne. 

- Har udarbejdet vedtægter for rådet. 

   

 

 

Nyt fra arbejdsgrupperne: 

- Intet nyt. 

 

 

Punkt nr. 4  Skolens økonomi. 

 

Skolen forventer, at komme ud af 2018 med et underskud på 1,5-2 millioner. Skolen har i 

2018 været i dialog med skoleafdelingen med henblik på, at nedbringe underskuddet og hvilke 

tiltage skolen vil iværksætte fremadrettet. 

Skolens ledelse vil på mødet give forklaringer på, hvordan dette underskud er opstået. 

 

Indstilling:  Til orientering. 

 

Beslutning: JH orienterede om årsagerne til det overskredne budget.  

 

 

Punkt nr. 5  Trafikforhold. 

 

Formanden har fået en henvendelse fra en forældre om de ofte kaotiske trafikforhold på P. G. 

Ramms Allé.  I modsætning Dalgas Boulevard/Ewaldsensvej må der ikke være skolepatruljer 

på P. G. Ramms Allé, da det vil kræve trafikale ændringer. Skolens ledelse vil på mødet give 

en nærmere orientering. 
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Indstilling:  Til drøftelse. 

 

Beslutning: JH orienterede om trafikforholdene. Formanden skriver til By og Miljø om at få 

lavet indkørselsforbud omkring skolen i tidsrummet omkring kl.8. 

Det har ingen effekt, når JH skriver ud om trafikken omkring skolen. 

 

 

 

 

Punkt nr. 6  Specialrækken. 

 

 

Som tidligere nævnt har skolen/SFO fået et AT-påbud, da lærere og pædagoger bliver udsat 

for fysisk vold eller voldsomt grænseoverskridende sprogbrug. 

Skolens ledelse vil på mødet give en orientering om, hvilke tiltag/handleplaner der er og vil 

blive iværksat.  

 

Indstilling: Til drøftelse. 

 

Beslutning: LJ1 orienterede om skolens og SFO’s påbud og om de tiltag, som skolen har 

iværksat.  

 

 

 

Punkt nr.7  Eventuelt. 

- Undersøgelse om at 35% af eleverne keder sig i undervisningen. Dette tages 

op i Demokratirådet. 

- Spørgsmål til de ekstra midler, som skolen har fået i forbindelse med socialt 

udsatte. 

- Tak for et fint lucia-optog. 

-  

Afbud: Marianne Delic 


